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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2021-2022 

 

Dato 21. September 2021  

Sted Nustrup ( vi er nødt til at flytte fra Sommersted, da der er styregruppe-møde i 

Nustrup umiddelbart før bestyrelsesmødet). 

Deltagere Forældre rep.: Karina Toftebjerg, Heida Kristin Lund, Helene Østergaard Boisen, 

Michael Skrubel, Anita Mølgaard, Brian Skov og Luise Bram 

Lokale rep.: David Koeslich (1/11) og Henrik Kristensen (1/8) 

Medarbejder rep.: Anne Jørgensen og Ole Gram 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter:  

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Birgit Staub Olesen 

Fraværende Brian Skov, Anita Mølgaard 

Bilag  

 

 

Dagsorden Referat 

1.  

a) Godkendelse af 

dagsorden 

b) Evt. opfølgning fra 

sidste møde 

 

 

 
 
intet at tilføje  
 
 

2. Konstituering Der skal vælges ny næstformand 

 

Brian Skov melder sig som næstformand og vælges hermed til 

næstformand. Tillykke med posten.  

3. Samarbejde med elevrådet Hvordan inddrager vi begge matriklers elevråd bedst muligt  
I Nustrup består elevrådet af elever fra 0. - 5, mens det i Sommersted er 
fra 3. - 6. 

 

Sommersted har konstitueret deres elevråd og i Nustrup 

ligeledes. Der drøftes hvordan vi kan inddrage elevernes 
meninger ind i skolebestyrelsen. Eleverne er ligeværdige i 

forhold til at indgå i skolebestyrelsens arbejde.  

 

Vi ønsker at være deltagende på elevernes banehalvdel ved at 
være med på et elevrådsmøde og være lyttende og spørgende 

til hvad der optager eleverne. Vi drøfter at vi har elever helt 

ned til 0. årgang i Nustrup som deltager i elevråd.  

 
Skolebestyrelsen møder elevrådet for at blive klogere på hvad 

der optager dem i deres arbejde.  

Sommersted arbejder pt med sprog så hvordan går det med 

dette?  
 

 Besøg elevråd Sommersted: Næste elevrådsmøde er den 

11. oktober kl. 11.00 til 11.45 
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Besøg elevråd Nustrup: Afholder elevrådsmøder den første 

tirsdag i hver måned kl. 8.00 

 

4. Kontakt-forældreråd Genbesøg princippet, og hvordan sikrer vi de kender det, arbejder med 
det og bruger det – skal der laves noget mere konkret som “tillæg” 
Bestyrelsen kunne med fordel finde én eller to med ansvar for at skabe 
fremdrift på dette område. 

 

 

Vi drøfter hvordan vi kan skabe synlighed for vores principper. 
Det kunne være mere video-brug, da skolebestyrelsens-video 

er blevet taget rigtig godt imod hele vejen rundt og måske kan 

vi gøre mere af dette. 

 
Der har været flere forældre på forældremøderne som lige 

skulle have adressen til skolens hjemmeside.  

 

 
Vi er så glade for de forældre der melder sig til at sidde i 

skolens forældreråd og vi vil rigtig gerne understøtte deres 

arbejde med at planlægge og inspirere til gode ideer og 

arrangementer.  

 
Det kunne være et velkomstbrev fyldt med gode ideer som et 

inspirationskatalog.  

 

Helene B. udarbejder et udkast til et velkomstbrev.  
 

5. Økonomi Gennemgang af skolens økonomi 

Det forventede årsresultat er et underskud på 136.321kr  

Dette er under de 475.338kr hvad der ellers var budgettet 

efter.  
Der er dog endnu flere ubekendte grundet manglende 

refusioner. Der er taget højde for coronaudgifter.  

 

Vi drøfter at hvis resultatet holder hele vejen, er det historisk 

for Fællesskolen igennem mange år at nå et resultat, så tæt på 
mål.  

 

 

6. Nyt fra styregruppen 

omkring børnecenter 

Den foreløbigt planlagte proces – det næste halve år. 

• På arbejdsdag bliver der sagt noget om tanker og visioner af 
skoleleder Jette. Der bliver ligeledes sendt et brev ud.  

• På borgermødet den 5. oktober deltager skolen også.  

• Besøg på børnecentre som skolebestyrelse.  

• Kommende workshop i senefteråret, hvor det lokale samfund 
kan komme med input.  

• Styregruppemøder fortsat  

 
Arbejdet omkring Sommersted er ikke sat i bero, men vi har bevidst valgt 
at kører med 2 spor og speeder arbejdet mht. Nustrup børnecenter op 
for den kommende periode.  

 
Vi drøfter hvordan Sommerstedpersonalet kan blive informeret 

for det der sker i Nustrup og at det gerne kan være via 

ledelserne fra skole og børnehave fremlægge på et 

matrikelmøde.  
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7. Lærernes dag 

 

5. oktober lærernes dag.  

 

Vi drøfter hvad vi gjorde sidste år og om det er noget der kan 

bruges igen?  
Vi vil så gerne at alle børn lykkes i at fejre lærerne og derfor 

opmærksomme på hvad vi kan finde på som ide.  

 

Resten er hemmeligt... 
 

8. Kommunikation og PR 

“på vej” 

Deadline på NU-Avisen den 26. september 

Skole og børnehave skriver om børnecenter. 

Fortælling fra Arbejdsdag Nustrup 
Billeder fra Høst-emneugen 

 

Deadline på Aktiv Sommersted  

Film om Sommersted (Borgerforeningen i Sommersted står for 
at der udarbejdes en film om byen og der har skolen sagt Ja til 

at være med)  

 

Elevrådets arbejde 
Frisbee-golf 

9. Gensidig orientering  

 

Punktet som gennemgang blev 

udskudt.  

Ledelsen 

• Kvalitetsrapport – dialogisk evaluering 

• Arbejdsdag Sommersted i foråret, da vi kommer for sent ind i 
året.  

 

• SFO 

• PLC og styrkelse af almenområdet. Et arbejde omkring 
klassekonferencer er i gang på begge matrikler, hvor alle elever 
drøftes i forhold til trivsel og læring.  

 
Medarbejdere 
Nustrup: 

•     

•   
 

Sommersted: 

•  

•    
 
 
Elevråd/Nustrup 
 
Elevråd /Sommersted 
 
Lokale repræsentanter 
 
Forældrerepræsentanter 

 

Kommende møder:  
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10. Evt.  
 
 
 
 

 
 

Punkter til kommende møde: 

 

Princip for SFO 

Kommunikation 

 


